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Referat bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 2. marts 2021 
Kl. 17.00 – 19.30 
Online 
Deltagere: 
Lene/Ole Kamp, Lisbeth Lausten Bang, Dorte Kvist Madsen, Sif Gjedde, Hanna Lund Petersen, 
Maria Fredberg, Jesper Pedersen, Britta Bønding, Glennie Papsø, Casper Due,  
Mai-Britt Nollin, Steffen Clausen 
Fraværende: Stine Andersen 
 

1. Gennemgang af årsregnskab for 
2020 med revisor (60 min.) 

 
(O, D) 

Årsregnskab gennemgås af revisor og 
godkendes. 
Stor ros fra revisor til det flotte årsregnskab. 
Det viser stor økonomisk ansvarlighed. 

2. Godkendelse af dagsorden og 
referat fra februar 

 Dagsorden og referat godkendt 

3. Information fra børnehave, skole, 
SFO (10 min.)  

Herunder Covid-19-situationen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Børnehave 
40 børn fra marts måned. Efter sommerferien 
er der også fuldt hus. Der er en enkelt familie 
som gerne vil have 2 børn ind, men der er lige 
nu ikke plads. 
Corona-spørgeskemaer fra forældrene viser 
samme udfordringer som personalet giver 
udtryk for. Mest i forhold til afhentning af børn 
og svære samtaler med forældre, der ikke kan 
foregå udendørs. 
Fra denne uge er der lavet ny personal-
bemanding i de forskellige børnegrupper, da 
der er ændring i antallet af børn i grupperne. 
 
Skole 
I forbindelse med planlægningen af næste 
skoleår har skolen skrevet til den nuværende 
7.klasse med ønske om en tilbagemelding på 
om eleverne skal gå på friskolen i 8.klasse. 
Ofte er der nogle få udmeldinger, da et 
skoleskift på dette tidspunkt for nogle elever 
kan harmonere bedre med de kommende års 
skolegang. Skolen har fået tilkendegivelser på 
3 udmeldinger i kommende 8.klasse og én 
udmelding i kommende 7. klasse efter 
sommerferien. Udmeldingen i 7. klasse, 
skyldes, at eleven er blevet optaget på skolen 
for eliteidrætsudøvere: Talentteam - Elite 
Silkeborg (team danmark). De pågældende 
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(O) 

familier giver alle udtryk for fuld tilfredshed 
med friskolen. Vi skriver til forældrene til den 
kommende 8. klasse, for at få en 
tilbagemelding, så vi efterfølgende kan 
foretage en budgetrevurdering og udvise 
rettidig omhu mht.skolens økonomi. 
 
Tilsynsførende har ikke været på skolen, men 
har snakket med Erling omkring 
undervisningen i karantæneperioden. Hun 
giver udtryk for at skolen har gjort et godt 
stykke arbejde med hjemmeskole-
undervisningen. 
 
SFO 
Der er 29 børn i SFOen. Nogle af de store børn 
går tidligt hjem og flere af de små bliver hentet 
tidligt. Børnene er savnet i SFO-tiden.  
Børnene er langt hen af vejen delt op i 
grupper, men hvis der er få børn i en gruppe 
eller i ydertimerne samles børnene. 

4. Status på køb af børnehaven (10 
min.) 

 
(O) 

Flexmoduler er næsten færdig med de 
udbedringer de har lovet. Hanna holder godt 
øje med dem, så vi først betaler, når de er helt 
færdige. 

5. Tilbygning til børnehaven (20 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O, D, B) 

Hanna har haft kontakt til Flexmoduler/Dan 
Sand for at få optimeret tilbuddet på 
tilbygningen. Det er lykkedes at få tilbuddet 
optimeret med enkelte ændringer.  
Hanna har været i gang med at undersøge 
andre muligheder for tilbygning end 
Flexmoduler, men det har ikke været så enkelt 
at finde andre pavillon-muligheder.   
Beslutning: 
Vi indhenter et tilbud på en total-entreprise på 
tilbygningen til børnehaven fra et andet firma 
end flexmoduler. Lisbeth kontakter Erik 
Kjeldsen/Ejstrupsnedker for et tilbud. 

PAUSE (10 min.)  

6.  Evaluering af uge 7 SFO (15 min.) 
 
 
 
 
 

Astrids operation blev aflyst og derfor blev der 
ændret i time-planen for SFO-personalet i uge 
7.   
Der var 7-8 børn mandag-onsdag, 6 om 
torsdagen og 4 om fredagen.  
Det er mange åbne timer for meget få børn.  
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(O, D, B) 

Beslutning: 
Fremover vil der både i vinterferie og i 
efterårsferie kun være åbent mandag-onsdag 
og lukket torsdag/fredag i SFOen 

7. Cykelsponsorløb (10 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O, D) 

Fondsudvalget har nedsat et lille udvalg 
omkring planlægning og afholdelse af cykel-
sponsor-løbet. Fondsudvalget har haft kontakt 
til PR-udvalget for at høre, om de vil være med 
til at planlægge og afholde cykel-sponsor-
løbet. 
 Cykle-sponsor-udvalget holder møde i 
morgen, så mere info næste gang.   
Super godt at Fonds- og PR-udvalget 
planlægger det kommende cykelløb, nu hvor 
de øvrige udvalg også har fået ekstra opgaver, 
da deres alm. udvalgsarbejde var aflyst pga. 
corona. Så vi alle sammen løfter i flok 

8. 20 års jubilæum/rejsegilde/indvielse 
af nye bygning (10 min.) 

(O,D) 

Info om jubilæum i ugebrevet. 
Punktet udsættes til næste møde, hvor vi 
forhåbentlig ved mere om corona-situationen. 

9. Generalforsamling (10 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(O, D) 

Svend Åge har sagt ja til at være dirigent. 
Der sendes link ud til mødet i fælles mail inden 
mødet. 
Lene, Ole, Hanna, Lisbeth, Svend Åge sidder 
sammen på skolen og styrer slagets gang. 
Opstilling af kandidater til bestyrelsen både 
medlemmer og suppleanter skal helst 
tilkendegive deres kandidatur inden 
generalforsamlingen. 
Maria/Dorte sætter et skriv sammen til 
ugebrevet omkring opstilling af kandidater og 
stemmeafgivning. Vi opfordrer, også til at 
familierne melder sig til inden 
generalforsamlingen, så vi ved lidt om hvor 
mange der kommer. 

10.  Evt.   
- Lisbeth 
- Mai-Britt 

Mai-Britt:  
Skal lærer-repræsentanten have et 
informationspunkt på dagsordenen? 
 
Lisbeth: 
Der er kommet henvendelser omkring 
udvalgslisterne, da flere forældre er i tvivl om 
hvilke udvalg de er. Vi sender udvalgslisterne 
hjem til forældrene i papirform? 
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Tak til Mai-Britt for det store arbejde i 
bestyrelsen.  

O = orientering 
D = drøftelse 
B = beslutning 
 
Kommende punkter til fremtidige møder: 
 

a) April: Midt forår/efterår: dato for hovedrengøring til jul og sommer 
b) April: Undervisningstimetallet sættes op. 
c) April: 20 års jubilæum/rejsegilde/indvielse 
d) April: Skal lærer-repræsentanten have et informationspunkt på dagsorden? 
e) Indfrielse af gældsbrev (jf. årsrapport s.22) 
f) Udvalg og kommissorier bl.a. nytænkning af tombola 

 
Punkt der skal være på dagsordenen hver gang: 

- Informationer fra børnehave, skole og SFO 
 

Kommende møder og arrangementer: 
 


